
Minnesanteckningar från telefonmöte i Avelskommittén i Specialkubben för shih tzu. 

Möte nr 8 den 16 oktober 2018 

Medverkade:  Kathleen Berggren, Linda Lindqvist, Annalena Andersson, Annika Malmhäll och Carina 

Bomberg 

Sekreterare för dagen: Carina 

Hemsidan: De nya rekommendationerna för hanhundsanvändningen är nu även publicerade på 

hemsidan. Responsen på dessa har varit positiva. 

Webfrågorna: är fortfarande under bearbetning för att komma ut på hemsidan. Dan och Linda jobbar 

med utformningen för att få det att bli en anonym fråga. 

Ett hanhundsregister är under arbete och kommer att visa hanar från 1-10 år som följer 

Specialklubben för Shih Tzu rekommendationer. Listan kommer att publiceras på hemsidan. Carina 

ansvarar för att sammanställa densamma. 

En statistik för de 20 mest använda hanarna under 2013-2017 + en förhandsvisning om årets 

använda hanar kommer att publiceras i Bulletinen nr. 4.  Kommer att publiceras på hemsidan i sin 

helhet. (Carina sammanställer) Sammanfattning om årets avelsresultat kommer att publiceras i 

Bulletinen nr. 1 2019.  

Försäkringsarbetet: Annalena har tagit fram mailadresserna till de bolag vi vill kontakta så att vi kan 

göra ett samutskick. Här kommer vi att be om information/statistik om de 10 vanligaste sjukdomarna 

på vår ras men även försöka få en jämförelse med annan ras. Förslag som togs fram var Tibetansk 

Spaniel. Annika kommer att skicka ut förfrågan under oktober till försäkringsbolagen. 

Frågor till AK: Inga nya frågor har inkommit till AK. 

Nästa möte v.47 

 


